
 
 

Nieuwsbrief no. 1, maart 2024 
 

Voorwoord 
Het is nog heel vroeg in het nieuwe jaar. Als we naar de tijd kijken – begin maart -, zou het ’s nachts 

moeten vriezen. Het zou overdag een graad of 4 – 7 behoren te zijn, maar het is ook niet gek als het 

de hele dag licht blijft vriezen. Maartse buien zouden ons moeten teisteren met hagel en sneeuw. 

Hoewel de dagen lengen, zou het toch rond half 6 redelijk donker behoren te zijn.  

Integendeel: de natuur is van slag. Of moeten we zeggen: de natuur is op weg zich voorgoed te 

veranderen. Het weer is anders dan pakweg 15 jaar geleden. Begin maart zijn de krokussen al bijna 

uitgebloeid, de boswilg staat in bloei en mijn bijen verlieten op zondag 3 maart uitbundig en in groot 

enthousiasme de kasten. Misschien is deze zondag uitzondering, maar hoge temperaturen zijn dat 

niet. Het is dagelijks 8 – 12 graden. Wat moet je van deze ontwikkeling zeggen? Wat moet je er van 

vinden? De schouders ophalen of toch een wat unheimisch gevoel krijgen? 

De klimaatverandering heeft vast bepaalde invloeden. Als ik me niet vergis, zijn er al heel wat hennen 

aan de leg. Terwijl we dat beslist niet aanmoedigen, want wat 

moeten we met die vroege kippen als we ze toch ook dit jaar niet 

mogen tentoonstellen. Ik heb al een nestje jongen bij onze 

Parelfeh konijnen, terwijl dat doorgaans past lukt halverwege 

april. Heeft de weerverandering er mee te maken of is het een 

toevalligheid? 

In ieder geval zijn we bestuurlijk ook in het voorjaar aangeland. 

We zijn uit onze winterslaap ontwaakt en hebben op 

schrikkeldag vergaderd. Immers, er staat een belangrijke 

activiteit op de rol: de jaarvergadering van 27 maart aanstaande. 

Zie verderop in deze nieuwsbrief en let op de bijlagen die met 

deze brief zijn meegezonden. 

Vanwege de bestuursvergadering van 29 februari ontvangt u een nieuwsbrief, die traditioneel start 

met het verslag van dit overleg. Verder blikken we in deze nieuwsbrief terug op het leven van Cor Vis. 

U vindt de uitnodiging voor onze jaarvergadering, een verslag van de Regio Noord vergadering van de 

KLN en nog wat korte berichten, o.a. de tatoeëerdata voor 2024. 

 

Veel leesplezier, 

Namens de besturen van KV Trynwâlden en PKV Burgum e.o. 

Wiebren de Jong 

 

Verslag gezamenlijke bestuursvergadering PKV ‘Burgum e.o.’en KV ‘Trynwâlden,  

d.d. 29 februari 2024 

 

Het was regenachtig op deze schrikkeldag. Eigenlijk was het de hele dag al druilerig, kil en 

unheimisch. Tonnie Bakker kwam om 19.35 langs om me op te halen voor onze eerste 

bestuursvergadering in 2024. Op de reis naar de vergaderlocatie concludeerde Tonnie dat we deze 

extra (schrikkel)dag in februari vanwege de weersomstandigheden net zo goed hadden kunnen 

missen! 



Vanavond vergaderen de besturen van KV ‘Trynwâlden’ en PKV ‘Burgum e.o.’ ten huize van 

penningmeester Jan Posthumus in Drogeham. Grytsje en Jan hadden alles prima voor elkaar: koffie, 

thee, fris, een stukje worst of kaas, komkommer en snacktomaatjes. Maar bovenal een heerlijk stukje 

cake. Daarmee steekt Grytsje mevrouw Van der Veen naar de troon. Mevrouw Van der Veen bakt 

immers doorgaans ook heerlijke vergadercake. Het was ook zij waarmee de vergadering begon. 

Tijdens het rondje wel en wee in onze clubs noemde Fokke trots de naam van zijn moeder. Twee 

weken had ze in het ziekenhuis gelegen en daarna vijf weken in Berchhiem. Nu was ze weer thuis en 

voelde zich als vanouds. Gesterkt natuurlijk door het bloemetje wat we haar namens de verenigingen 

hadden gestuurd. 

De bestuursleden feliciteren onze keurmeesters Johannes Looijenga en Gauke de Vries met hun  
behaalde resultaten tijdens de Dierenparade Noordshow. Gauke mag het Ruskonijn en de 

Papillondwerg toevoegen aan zijn keuringslijst. Johannes slaagde voor de rassen Groot, Klein en 

Dwerg Lotharinger, de Rijnlander, De Klein Rex en de Zilvervos. Mooi, mannen!   

Reinder zit vanavond de vergadering voor omdat Lucas Talsma verhinderd was. Wiebren schrijft. 

Nieuw bestuurslid aan de zijde van KV Trynwâlden is Erik Apperlo. Welkom Erik! Verder zijn Tonnie 

Bakker, Jan Posthumus, Fokke van der Veen en Johannes 

Looijenga aanwezig. 

We staan stil bij het overlijden van de heer Cor Vis op 19 februari jl. 

Namens PKV ‘Burgum e.o.’ hebben enkele (oud)leden en 

bestuurslid Jan Posthumus de afscheidsdienst bijgewoond en 

hebben we een condoleancekaart gestuurd. Zie voor een ‘in 

memoriam’ verderop in deze nieuwsbrief.  

Ook staan we stil bij het overlijden van Appie van Zwol, tot voor kort 

eigenaar van dierenspeciaalzaak Yn ‘e Loads te Feanwâlden. 

Jarenlang hadden we speciale connecties met Appie van Zwol o.a. 

vanwege het leveren van hooi, stro, duivenvoer voor onze jaarlijkse 

tentoonstellingen. 

We lopen de besluitenlijst van de vorige vergadering, d.d. 27 december langs. Reinder heeft gezorgd 

voor nieuwe nummertjes in de tatoeëertang en Jan heeft helder op papier gezet hoe lang 

verschillende leden lid zijn van PKV Burgum én lid zijn van de KLN en haar rechtsvoorgangers. 

Reinder zal nog onderzoeken bij de gemeente Tytsjerksteradiel of het iets minder kan met de zaalhuur 

tijdens onze eendaagse clubshow. Ondertussen heeft Johannes Looijenga de inzenderlijst van onze 

clubshow geactualiseerd: er stonden nog overleden en/ of niet meer fokkende inzenders op deze lijst. 

Mooi, Johannes. 

We komen te spreken over ons ‘kleintje jongdierendag’. Deze allereerste keuring van het jaar voor 

fokkers van KV ‘Trynwâlden’ en PKV ‘Burgum e.o.’ is zo langzamerhand een traditie. Traditie is ook 

dat we deze eerste keuring voor de zomervakantie doen + als locatie bij Reinder in Boelenslaan zijn. 

We plannen voor dit jaar het kleintje jongdierendag op woensdag 17 juli, een paar dagen voor de start 

van de zomervakantie 2024. Johannes gaat op zoek naar twee keurmeesters.  

We hebben een tweetal mutaties in het ledenbestand van PKV ‘Burgum e.o.’. Als nieuw lid heeft zich 

Doeke Nicolai aangemeld. Tegelijk heeft Johan Groen moeten bedanken i.v.m. 

gezondheidsproblemen. Heel erg jammer. Dhr. Groen had zich kortgeleden als lid aangemeld, maar 

moet nu noodgedwongen zijn lidmaatschap beëindigen. Erger, hij moet stoppen met het houden van 

dieren. 

We kijken samen naar een uitgedeelde lijst met daarop de jubilarissen van PKV ‘Burgum e.o.’ Een 

drietal van onze leden is een poos geleden reeds 40 jaar lid van de KLN en haar rechtsvoorgangers 

geweest. Tot voor kort hadden we hier onvoldoende zicht op maar door noeste arbeid van Jan 

Posthumus hebben we dat inzicht nu wel. Met terugwerkende kracht willen we de drie leden alsnog 

eren in de volgende jaarvergadering de datum 27 maart aanstaande. Tonnie gaat er mee aan de slag 

en laat het bestuur weten of hij/ zij daadwerkelijk op 27 maart aanwezig zijn. 

Jan Posthumus en Wiebren de Jong zijn naar een ledenvergadering van Regio Noord geweest, d.d. 

14 februari 2024. Van deze vergadering is verslag gemaakt. Daar zijn geen opmerkingen over. Zie 

voor dit verslag verderop in deze nieuwsbrief.  



Punt van verdieping vormt het tentoonstellingsrooster 2024. Dit was tijdens de vergadering van Regio 

Noord ook een heikel punt, omdat bleek dat een aantal verenigingen, om hen moverende redenen, 

van datum was veranderd. Dat geeft dan direct conflict met andere tentoonstellingsbesturen. Ook wij 

zijn een week opgeschoven t.b.v. onze Tytsjerksteradielshow 2024: van onze oorspronkelijke datum 

16 november naar 23 november 2024. De Waterpoortshow heeft haar tentoonstelling vervroegd naar 

de week van 14 – 16 november. Dat is niet in ons voordeel. Maar zo waren er meer conflicterende 

situaties wat veel gedoe gaf tijdens de Regio Noord-vergadering. De conclusie is eigenlijk dat 

individuele verenigingen niet op eigen houtje van tentoonstellingsdatum mogen veranderen. Dit is een 

taak van Regio Noord: zij moeten zorgen voor een evenwichtige spreiding van tentoonstellingen om 

zo de kleindierensport te promoten. Het bleek dat het bestuur van Regio Noord wel een overzicht had 

gemaakt, maar niets had georganiseerd.  

De volgende vergadering spreken we verder over de data voor onze Tytsjerksteradielshow in 2025 en 

daarna. Erik zal ondertussen de voorzitter van Regio Noord, Albert van der Ploeg’ benaderen om een 

beter vervolg te krijgen, bijv. door of op provinciaal niveau zaken te regelen en/ of in klein comité het 

tentoonstellingsrooster 2025 voor te bereiden. Johannes peilt de Waterpoortshow (Hielke Visser) naar 

hoe zij in de ontstane situatie staan, c.q. de toekomst bekijken. Reinder stelt dezelfde vraag aan de 

Noord Drenthe Show (Robert Meijer). 

Jan Posthumus krijgt als penningmeester het woord, maar met dit punt zijn we vlug klaar. Er zijn geen 

mededelingen. Evenmin bij het volgende agendapunt, de evaluatie van uitgevoerde activiteiten. Sinds 

eind december hebben we geen nieuwe zaken opgepakt. Daarin komt bij het volgende agendapunt 

verandering. 

Samen bereiden we aan de hand van ons draaiboek de jaarvergadering van 27 maart aanstaande 

voor. We hebben twee zalen gereserveerd in multifunctioneel centrum “De Balstien’ te Noardburgum. 

Het eerste uur houdt KV ‘Trynwâlden’ en PKV ‘Burgum e.o.’ elk hun eigen ledenvergadering, d.w.z. 

het zakelijke gedeelte, bijv. overzicht financiën, benoemingbestuursleden. Na de pauze komen beide 

clubs weer bij elkaar in één zaal. Lucas Talsma zit het vergaderdeel van na de pauze voor. Reinder 

gaat kijken of hij iemand van weidevogelbeheer bereid kan vinden om van 21.00 – 22.00 uur iets over 

hun werk te vertellen/ te laten zien. Verderop in deze nieuwsbrief vindt u een uitnodiging voor de 

ledenvergadering van PKV ‘Burgum e.o.’, alsmede worden tegelijk met deze nieuwsbrief diverse 

bijlagen verzonden die te maken hebben met de jaarvergadering.  

Het volgende punt is onze open jongdierendag van 13 september aanstaande. Johannes Looijenga 

heeft een concept vraagprogramma + 

inschrijfformulier gemaakt. Vier keurmeesters 

zijn vastgelegd. We bespreken het 

vraagprogramma. We lopen tegen twee punten 

aan. Allereerst stellen we vast dat de KLN 

besloten heeft dat er geen jongdierendag is 

zodra het op de keuringsdag warmer is dan 27 

graden, gemeten in De Bilt. Dat is een duidelijke 

richtlijn en hier houden we ons aan.  

Het tweede punt vormt de beschikbare ruimte. 

In 2023 waren we met onze eerste open 

jongdierendag te gast bij Reinder. Een meer 

dan voortreffelijke locatie met prachtige ledverlichting. Echter het was krap wat betreft ruimte, waarbij 

we toen ook al de beperking van maximaal 8 ingeschreven dieren voor leden en maximaal 4 dieren 

voor niet leden.  

In 2023 zat een deel van de dieren buiten. Dat was ook zo met de zit- en keukenhoek. Dat was prima, 

maar bij regen is het geen optie. We overwegen om het open karakter van de jongdierendag terug te 

draaien naar een gesloten show voor enkel leden van Trynwâlden en Burgum. Dan zal het 

ruimtegebrek opgelost zijn, maar het geeft een onbevredigend gevoel. We besluiten op zoek te gaan 

naar een andere locatie met ruimte voor minimaal 150 dieren zonder kooien te moeten ‘toppen.’ 



Tenslotte komt het concept vraagprogramma voor de 80ste Tytsjerksteradielshow ter sprake. We 

praten de volgende keer verder, maar deze keer doken we wat dieper in het huidige prijzenschema. 

Bij enkele bestuursleden bestaat de behoefte om hier toch wat meer cachet aan te geven. 

Het is ongeveer half 10 als voorzitter Reinder vraagt of er nog punten voor de rondvraag zijn. Die 

blijken er niet te zijn. We besluiten om de volgende bestuursvergadering te houden op 28 mei ten 

huize Prins te Boelenslaan. 

 

In Memoriam 
 

Na een lange periode van afnemende gezondheid is op 19 februari 2024 te Burgum overleden 

 

Cornelis Vis 
 

Cor was sinds januari 1994 lid van PKV ‘Burgum e.o.’ en vooral de oudere leden zullen hem kennen 

als fervent liefhebber van de Rhode Island Reds. Met deze grote, roodachtige hoenders kwam hij elk 

jaar naar onze open clubshow en dat ging niet zonder slag of stoot. Ik herinner me hoe Cor met de 

nodige moeite de enorm krachtige dieren in de grote kooien deed. Hij hield de hennen en hanen 

stevig onder zijn armen en, terwijl de dieren een oorverdovend lawaai maakten, liet Cor ze dan los in 

de kooi. Dan ontstond past het echte tumult. De dieren vlogen met kracht tegen de tralies van de 

bovenkant van de kooi en stampten met hun geweldige poten op de houten onderbak. Ondertussen 

de meest banale kippengeluiden uitbrakend. Alles wat kip was in de buurt van deze Reds schoten 

door alle hoeken van hun kooi en het was een lawaai van jewelste. 

Waarschijnlijk zullen Cor en zijn kippen zo in de herinnering van velen staan. Bij het lezen van zijn 

overlijdensadvertentie kwamen echter tegelijk andere herinneringen aan deze kleurrijke 

dierenliefhebber boven. Cor moet ongelooflijk taai zijn geweest. In september 2016 mocht 

ondergetekende een interview maken met dhr. Vis. Voor het tweejaarlijkse clubblad van PKV ‘Burgum 

e.o., genaamd ‘Bisten en oar nijs’. Dat ging niet vanzelf. Cor was erg benauwd en kon soms moeilijk 

spreken omdat hij niet genoeg adem kon vinden. Of hij op dat moment zijn geliefde Rhode Island 

Reds nog in de hokken had, weet ik niet meer. Wel weet ik dat hij gedwongen was om te stoppen met 

het houden van kippen. Vanwege longproblemen kon het niet langer. Vanaf 2016 heb ik nauwelijks 

contact met Cor gehad. Jan Sietze Valk onderhield de contacten tussen hem en onze club. In 2016, 

tijdens het interview was Cor 84 jaar. Cor overleed op 91- jarige leeftijd. Wie had dat gedacht! Zo lang 

volgehouden met zo weinig lucht! 

Cor was ook de man met een enorme kennis van kippen het opfokken van de jonge dieren. Tijdens 

het interview van september 2016 vertelde hij met zoveel overgave over hoe hij kuikens grootbracht. 

Ondergetekende hing aan zijn lippen. Zoveel nuttige, 

praktische informatie voor een startende hoenderfokker. 

Ik was nauwelijks in staat alles te noteren, zo was ik 

onder de indruk. Een grote, sterke man met zoveel oog 

voor het kleine, het onbenullige. En zoveel liefde voor zijn 

kippenras. Wat zal hij de afgelopen jaren zijn kippen 

gemist hebben! Hoe vaak zal hij nog aan zijn dieren 

gedacht hebben? 

 

Rust zacht, Cor!  

 

Namens PKV ‘Burgum e.o.’ 

Wiebren de Jong 

 

N.B. 

In een bijlage bij deze nieuwsbrief leest u het verslag van een interview met Cor Vis, samengesteld in 

september 2016. 



 

Jaarvergadering(en) 
 
Op woensdag 27 maart houden we in dorpshuis ‘De Balstien’ te Noardburgum onze jaarvergadering. 

Aanvang om 19.45 uur. Hieronder vindt u de agenda. In de bijlagen bij deze nieuwsbrief vindt u het 

jaarverslag van 2023 en het verslag van de jaarvergadering van 26 april vorig jaar.  

 

Op 27 maart houdt ook KV ‘Trynwâlden’ haar jaarvergadering in dorpshuis ‘De Balstien’ te 

Noardburgum. Het algemene gedeelte van beide vergaderingen is apart. Na de pauze, vanaf 

ongeveer 21.00 uur komen beide verenigingen samen. 

 
De invulling van het programma voor na de pauze is nog niet helemaal rond. We zijn voornemens 

om iemand van het weidevogelbeheer in onze omgeving uit te nodigen. Hij of zij kan ons vast iets 

vertellen (en laten zien?) over hun hobby, het belang van de weidevogels, hun zorgen en wensen. 

Mocht het niet lukken om iemand van de vogelwacht te strikken, dan zoeken we een alternatief. Dat 

gaat vast en zeker lukken. 

 

U bent deze avond in de gelegenheid om uw zegje te doen over onze vereniging en het bestuur. 

Tevens wil het bestuur zich graag verantwoorden over haar beleid gedurende 2023. Tenslotte is er 

thee, koffie en zijn er in de pauze bitterballen. Als dit niet genoeg is om ……… 

 

We rekenen dus op uw komst.  

 

Uitnodiging jaarvergadering 

Hierbij nodigen het bestuur van PKV ‘Burgum e.o.’ u van harte uit voor de 
jaarvergadering op woensdag 27 maart 2024 in dorpshuis ‘De Balstien’ te 
Noardburgum: aanvang 19.45 uur.  

De koffie en thee staan klaar. 

Mocht u verhinderd zijn, dan kun u zich afmelden bij één van de bestuursleden of via e-mail: 

wiebren.jong@planet.nl  

 

1. Opening  

2. Verslag vorige jaarvergadering, d.d. 26 april 2023 (zie bijlage bij deze nieuwsbrief)  

3. Binnengekomen stukken 

4. Jaarverslag van de voorzitter over 2023 (zie bijlage bij deze nieuwsbrief) 

5. Jaarverslag van de penningmeester 

6. Verslag van de kascommissie: Nadine de Jong en Gauke de Vries 

7. Benoeming nieuwe leden kascommissie: aftredend Nadine de Jong 

8. Bestuursverkiezing: aftredend en herkiesbaar Tonnie Bakker en Reinder Prins. 

Leden kunnen ook kandidaten voordragen, mits zo’n voordracht minimaal 15 minuten voor het 

begin van de vergadering schriftelijk ingediend is bij het bestuur. 

9. Een drietal leden zijn ruim 40 jaar lid van de KLN en haar rechtsvoorgangers. We willen met deze 

drie leden stilstaan bij dit memorabele moment. 

- bij de jubilaris(sen) van PKV ‘Burgum e.o.’ staan we stil tijdens onze clubshow. 

10. Bespreking/ evaluatie van onze ééndaagse 79ste Tytsjerksteradielshow d.d. 18 november 2023 

- suggesties ter verbetering  

11. Stand van zaken m.b.t. de samenwerking met KV ‘Trynwâlden’ 

12. Ons jaarlijkse uitje, ons ‘schoolreisje’! 

13. Rondvraag 

mailto:wiebren.jong@planet.nl


14. Pauze en sluiting van het officiële, algemene gedeelte 

15. Presentatie door iemand van weidevogelbeheer Trynwâlden (onder voorbehoud). 

16. Sluiting 

 

Voor aanvang van de vergadering ontvangt u een kopje koffie of thee van onze club, terwijl er in de 

pauze een drankje wordt geschonken. Ook trakteren we op wat warms. Overige drankjes en 

versnaperingen zijn voor eigen kosten. 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering Regio Noord 
d.d. 14 februari 2024  

 

Samen met Jan Posthumus togen we op de avond van 14 februari naar het Drentse plaatsje Vries. 

Daar stapten we de horecagelegenheid ‘Onder de Linden’ binnen, waarbij we alras tot de ontdekking 

kwamen dat er voor ons geen zitplaats meer was. In allerijl werden stoelen en tafels bijgeplaatst om 

de ongeveer 60 aanwezigen, inclusief bestuur, een plekje te geven. Vervolgens was er koffie en een 

heerlijk stukje cake. 

Om vijf over acht opende voorzitter Albert van der Ploeg de bijeenkomst. Hij was blij verrast door de 

hoge opkomst. Hierin zijn we in het noorden bijzonder, blijkbaar. Deze regiobijeenkomsten zijn in de 

plaats gekomen van de provinciale vergaderingen van Kleindier Liefhebbers Nederland (KLN). Het 

land is verdeeld in vijf regio’s. Wij behoren tot regio Noord. Bestuurders van de plaatselijke 

verenigingen uit Groningen, Drenthe en Friesland waren uitgenodigd voor deze 2de regiovergadering. 

De overige bestuursleden zijn Arie Hagedoorn (secr.), Roel Staats (penn.), Geert Jan Groenhof en Kor 

Blok.  

Na het vaststellen van de agenda kunnen we vlot door naar 

ingekomen stukken en mededelingen.  Behalve een aantal 

afzeggingen zijn er geen wijzigingsvoorstellen voor de agenda, 

ingekomen stukken en mededelingen. Het verslag van de vorige 

vergadering, d.d. 6 juni 2023, wordt ongewijzigd goedgekeurd. 

Roel Staats is aftredend en herkiesbaar in de functie van 

penningmeester. Met applaus wordt hij voor een komende periode 

van 3 jaar benoemd. In het verlengde van deze herverkiezing vraagt 

het bestuur de vergadering om twee kandidaat- bestuursleden aan te 

melden opdat het bestuur uitgebreid wordt naar de wenselijk geachte 

zeven bestuursleden. Er volgt geen reactie. Tijdens de pauze gaat 

de voorzitter langs te tafels om concreet aanwezigen te benaderen 

voor een bestuursfunctie. Ook dit levert geen resultaat op. 

Het financieel overzicht 2023 wordt tezamen met de begroting voor 

2024 doorgenomen door de penningmeester. Hoewel er wel uitgaven zijn, zijn er (nog) geen 

inkomsten. Deze inkomsten moeten vanuit de KLN komen, maar de KLN probeert nu inzicht te kijken 

in hoe de regio’s financieel reilen en zeilen. De KLN staat tot die tijd garant voor de uitgaven. De 

kascommissie is positief over de gevoerde boekhouding en het bestuur ontvangt hiervoor applaus. 

Hendrik Timmer verhaalt aan de hand van een powerpoint over de 30ste Midden Drentheshow te 

Beilen waar onze regionale bondsshow onder was gebracht. In 2004 zal de regio bondsshow onder 

worden gebracht bij Kleindiershow Winschoten, die in week 1 van 2025 haar show heeft gepland. In 

2025 is Friesland aan de beurt: Waterpoortshow. 

Na de pauze volgt een voorstel van de benoeming van ereleden van Regio Noord van de KLN. Het 

voorstel betreffende Piet van Lune (erevoorzitter), Léon Luyten, Renze Elverdink, Harm Timmer, 

Jacob Plas en Harry Beerling wordt aangenomen. 

Naast de jaarlijkse Regio Bondsshow is het bestuur ook voornemens ook een Regio Noord 

Bondsshow mannelijke dieren in te stellen, voor het eerst in het voorjaar 2025 ergens bij een 

vereniging in Drenthe. In 2026 is een club in Groningen aan de beurt en vervolgens Friesland. Regio 

Noord stelt hier een financiële vergoeding voor beschikbaar. 



De vergadering komt echt op gang bij het voorstel van vereniging PKVS De Veenstreek om de 

verplichte enting van konijnen tegen RDH 1 en 2 af te schaffen. De kosten er van zijn erg hoog, in 

Duitsland ontbreekt de verplichting al, RDH 1 en 2 komt nauwelijks voor en het zou best zo kunnen 

zijn dat deze verplichte enting deels verantwoordelijk is voor de daling van het ledental van de KLN. 

De meningen blijken verdeeld, maar iedereen is het er over eens dat de verplichting er af kan. Een 

ieder kan voor zichzelf beslissen of hij/ zij een enting wenselijk acht. Harry Aarts zal het voorstel 

inbrengen in de eerst volgende vergadering van de Diertechnische Raad. 

Echt spannend wordt het als het voorlopige tentoonstellingsrooster 2024 wordt besproken. In enkele 

weken/ weekenden zijn er op hetzelfde moment meerdere tentoonstellingen binnen onze regio. Soms 

zelfs op heel geringe afstand. Het blijkt dat meerdere besturen hun jaarlijkse show verplaatst hebben 

(steeds met plausibele redenen) zonder zich vergewist te hebben wat de uitwerking daarvan is op 

andere clubs. Belangrijk daarbij is dat er minimaal twee weken moeten zitten tussen meerdaagse 

show binnen de eigen omgeving.  

Verwijten klinken tussen m.n. twee besturen. Ook klinken er verwijten naar het bestuur van Regio 

Noord die zich te weinig heeft ingespannen om tot oplossingen te komen. Ook wordt opgemerkt dat 

we niet alleen moeten kijken naar de eigen regio, maar ook naar de shows ‘op de grenzen’ bijv. de 

Hanzeshow te Kampen. 

Er klinkt nog een oproep aan leden om namen van potentiële gedelegeerden te noemen. 

Tijdens de rondvraag wordt nog gevraagd om toch vooral de hoenderliefhebbers niet te vergeten, c.q. 

hen bij nadruk in de communicatie te betrekken.  

 

Wiebren de Jong 

 

Nieuwe leden 

In de vorige nieuwsbrief maakten we al melding van een drietal nieuwe leden, namelijk Johan Groen 

uit Beetsterzwaag, Gerrit Grooten uit Drachten en Wiebe Riemersma uit Drachten. Zij meldden zich 

aan omdat hun kleindierenvereniging in Gorredijk bijna opgeheven was. Bijna, want er moest nog een 

afsluitende jaarvergadering gehouden worden met de leden van Gorredijk e.o. Daarop heeft Doeke 

Nicolai gewacht. Hij weet hoe het hoort en hoe het spel loopt. Zo kent de kleindierensport in Noord-

Nederland Doeke ook: recht door zee. U begrijpt dat Doeke Nicolai de daadwerkelijke opheffing van 

zijn club heeft afgewacht en zich nu bij ons heeft aangemeld.   

We hopen, Doeke dat we je het naar de zin kunnen maken en dat we je verwachtingen waar kunnen 

maken. Mocht zoiets niet of minder het geval zijn, dan horen we het graag. Onderaan deze 

nieuwsbrief vind je onze adresgegevens. 

 

Tatoeëren van konijnen 

We organiseren ook dit jaar weer elke maand een tatoeëeravond bij Fokke van der Veen, 

Noordersingel 80, 9251 BP te Burgum. Zoals we dat gewend zijn. Op deze avonden bent u van harte 

welkom met uw konijnen. Wel vragen we u om vooraf Tonnie te bellen dat u komt opdat Tonnie niet 

voor niets naar Burgum afreist. Daarnaast stelt Tonnie Bakker voor dat u, op afspraak, ook bij hem 

langs kunt komen in Kollum, Nobel 20, 06-130 29 966 / 0511-452283 of via mail ad.bakker@knid.nl 

Op de volgende woensdagen bent u van 19.00 – 21.00 uur) van harte welkom bij Fokke van der 

Veen om uw konijnen van de juiste nummertjes te laten voorzien.     

• Woensdag 3 april 

• Woensdag 8 mei   

• Woensdag 5 juni 

• Woensdag 3 juli    

• Woensdag 7 augustus   

 

Onze website 

Het is verstandig om regelmatig op onze website www.pkv-burgum-eo.nl te kijken. Daar valt zoveel te 

lezen. Mijn oog viel op het item wat onze webmaster Jan Westerhof bovenaan heeft gezet. Het artikel 
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heet ‘De invloed van licht op de vruchtbaarheid van kippen.’ Het artikel is een paar jaar geleden door 

Jan geschreven en bevat wetenschappelijke maar ook praktische informatie. Wat betreft de praktische 

informatie: het zijn tips zoals Jan die voor zijn kippen hanteert. 

De tekst gaat lang niet alleen over de invloed van licht, maar ook hoe je kippen door de rui kunt 

helpen. Zeer lezenswaardig! 

Tip: mocht u onze site bezoeken, neem daar dat wel de nodige tijd voor. Er staat namelijk een schat 

aan wetenswaardigheden, filmpje, informatie en grappen op. Een site om van te genieten. We zijn er 

trots op. Beter, we zijn trots op onze Jan Westerhof die altijd maar weer weet te boeien. 

 

Reacties 

We horen graag wat u van de nieuwsbrief vindt! Fouten, commentaar, feedback, uw ondersteuning,… 

 

Bestuur: 

Wiebren de Jong voorzitter  tel. 06-57331316 wiebren.jong@planet.nl 

Tonnie Bakker  secretaris/ tatoeëerder tel. 06-130 29 966 ad.bakker@knid.nl 

Jan Posthumus  penningmeester tel. 06-21855828  j.posthumus77@upcmail.nl 

Fokke van der Veen materiaalbeheer tel. 0511-461862 veen.80@kpnmail.nl 

Reinder Prins  lid   tel. 06 – 22758201 reinderprins@live.nl 

Johannes Dijkstra tentoonstellingsecr. tel. 0512 - 778708 j.dijkstra33@gmail.com 

Jan Veldman  2de tatoeëerder  tel. 06-52137197 j.veldman8@upcmail.nl  
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